

Last week we looked at James and 'Following God's Directions' in: 1. Showing grace in the church (4:11-12) and 2. Letting God lead in our lives (v.13-16). He has a plan for our lives and wants us to trust and follow Him-- not leave Him out of big decisions we make! (v.17). As the song goes, let's say to God: **Whatever you say, I will obey, have your way - I am not my own, I am yours and yours alone!**

Letzte Woche betrachteten wir Jakobus und 'Gottes Anweisungen folgen': 1. Zeige Gnade in der Gemeinde (4,11-12) und 2. Lass Gott dein Leben führen (v.13-16). Er hat einen Plan für unsere Leben und will, dass wir ihm vertrauen und folgen – einschließlich aller großen Entscheidungen! (V. 17). Wie das Lied, sage auch du zu Gott: **Was auch immer du sagst, ich gehorche, hab deinen Weg - ich bin nicht mein Eigen, ich gehöre dir, dir allein!**